
Protokół Nr 1/12 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

odbytej w dniu 10 grudnia 2012 r.  

 

Pierwsze obrady Komisji Rewizyjnej w nowopowołanym składzie otworzył 

Pan Andrzej Kowalczyk, który pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji do momentu 

wyboru nowego składu. Na wstępie powitał członków komisji oraz zaproszonych gości. 

Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił proponowany porządek 

obrad: 

 

1. Wybór przewodniczącego komisji. 

2. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.  

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2013 rok. 

4. Sprawy bieżące i różne.  

 

Do przedstawionego porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag 

i został przyjęty jednogłośnie. Kontynuując swoje wystąpienie, prowadzący obrady Pan 

Andrzej Kowalczyk przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poinformował, iż 

wybór Przewodniczącego oraz Zastępcy Przewodniczącego odbywa się w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 1 

Przystępując do realizacji pierwszego punktu obrad głos zabrał radny Marcin Janiak 

zgłaszając kandydaturę radnego Andrzeja Kowalczyka na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji, który na pytanie, czy wyraża zgodę na pełnienie takiej funkcji odpowiedział 

twierdząco. 

Wobec braku innych propozycji, przeprowadzono głosowanie, w wyniku którego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (radnego 

Andrzeja Kowalczyka) został wybrany Pan Andrzej Kowalczyk. 

Odnosząc się do powyższego, radny Andrzej Kowalczyk podziękował za udzielone mu po raz 

kolejny zaufanie i tym samym kontynuował przewodniczenie obradom. 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Komisji poprosił o zgłaszanie kandydatur 

radnych na stanowisko Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Na tę funkcję radna Joanna Kozieł zgłosiła radnego Marcina Janiaka, który wyraził zgodę na 

sprawowanie tego stanowiska. 

Wobec braku innych propozycji, przeprowadzono głosowanie, w wyniku którego na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (radnego 

Marcina Janiaka) został wybrany Pan Marcin Janiak. 

 

Ad. 3 

W następnym punkcie obrad członkowie Komisji opracowali plan pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2013 rok, który zostanie przedłożony do wglądu i zatwierdzenia Radzie Gminy Widawa na 

najbliższej sesji. 

Całoroczny plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawia się następująco: 

 



 

PLAN PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2013 ROK 

 

Lp.  Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia  

1.  styczeń  

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2013 rok. 

Skarbnik Gminy 

Przewodniczący 

GKRPA 

2. Analiza dochodów pobieranych z tytułu czynszu za 

wynajem mieszkań komunalnych. 

3. Zapoznanie się z działalnością GKRPA oraz jej 

dokumentacją finansową. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

2.  luty  

1. Kontrola przeprowadzonych przetargów.  Kierownicy 

jednostek 

Przedstawiciel 

orkiestry 

2. Zapoznanie się z działalnością klubów sportowych oraz 

orkiestry strażackiej. 

3.  Sprawy bieżące i różne. 

3. marzec 

1. Kontrola GOPS. 
Kierownik GOPS 

Kierownik GZUK 
2. Kontrola i ocena GZUK 

3. Sprawy bieżące i różne 

4.  czerwiec 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2012 r. Skarbnik Gminy 

2. Sprawy bieżące i różne. 

5. wrzesień 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 

2013 r. 

Skarbnik Gminy 2. Wystąpienie z wnioskiem o udzielenie absolutorium 

Wójtowi. 

3. Sprawy bieżące i różne.  

6. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2014 r. 

Skarbnik Gminy 
2. Opracowanie planu pracy na rok 2014. 

3. Podsumowanie pracy komisji. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

 



Ad. 4 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Komisji w pierwszej kolejności udzielił głosu Pani 

Dorocie Kaczmarek – Kierownik Referatu Inwestycji, Ochrony Środowiska i Spraw 

Komunalnych i poprosił o przedstawienie projektów uchwał, które będą przedłożone pod 

obrady na najbliższej sesji. 

Na wstępie swej wypowiedzi Pani Kaczmarek poinformowała, iż jeden z projektów uchwał 

dotyczy zatwierdzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Widawa. Ponadto dodała, iż do tej pory obowiązywał taki akt jednakże wymogi 

znowelizowanej ustawy nakładają obowiązek dostosowania dotychczasowych regulacji do 

zapisów Planów Gospodarki Odpadami Województwa Łódzkiego. Następnie szczegółowo 

omówiła założenia przedmiotowego aktu zwracając uwagę na nowowprowadzone zapisy. 

W toku dalszego wystąpienia Pani Kierownik przedstawiła kolejny projekt uchwały 

dotyczący wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

W trakcie omawiania wspomnianego dokumentu zaznaczyła, iż po dokonaniu szacunkowych 

wyliczeń proponowana stawka opłaty za odbiór odpadów komunalnych wynosi około 6,50 zł 

od osoby pod warunkiem, że są to odpady segregowane, natomiast od niesegregowanych 

kształtowałaby się w granicach 10,00 zł od osoby. Następnie zapoznała zebranych ze 

stawkami, jakie proponowane są w gminach ościennych. Dodatkowo omówiła jeszcze sposób, 

w jaki dokonano kalkulacji zaznaczając, iż są to jedynie szacunkowe wyliczenia a faktyczna 

kwota będzie możliwa do określenia dopiero po rozstrzygnięciu przetargu i liczbie osób 

zadeklarowanych. 

W toku dalszych obrad wywiązała się krótka dyskusja w trakcie, której radni rozważali 

możliwość ustalenia innego sposobu naliczania stawek za odbiór odpadów bądź też obniżenia 

proponowanej kwoty, aby jak najmniejsze koszty ponosili mieszkańcy. W trakcie tej polemiki 

Pani Kaczmarek zaznaczyła, iż przed przedstawieniem powyższych kwot przeanalizowano 

wszystkie zawarte w ustawie sposoby naliczania opłat za odbiór odpadów mając przede 

wszystkim na uwadze, to aby mieszkańcy jak najmniej odczuli skutek wprowadzonych zmian. 

Następnie poruszono kwestię egzekwowania należności a także weryfikacji osób, które winny 

złożyć deklaracje. Przy okazji omawiania tego tematu padło również pytanie dotyczące 

działkowiczów, którzy praktycznie w całym okresie wiosenno-letnim przebywają na terenie 

naszej gminy. Odpowiadając na powyższe zapytanie Pani Kaczmarek wyjaśniła, iż takie 

osoby będą musiały na ten okres złożyć deklarację na tym terenie, na którym przebywają 

w ciągu 14 dni od zmiany miejsca zamieszkania. 

Na zakończenie podjęto jeszcze temat dotyczący uiszczania opłat za odbiór odpadów od osób 

prowadzących działalność a także poruszono kwestię wysepek ekologicznych a mianowicie 

ich usytuowania a także ograniczenia ich liczby z uwagi na możliwość prowadzenia 

segregacji odpadów przez mieszkańców na terenie swojej posesji. 

 

Następnie w związku z wyczerpaniem tematyki zaplanowanej na dzisiejsze posiedzenie, Pan 

Andrzej Kowalczyk – Przewodniczący komisji podziękował za udział w spotkaniu 

i zakończył obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:             Przewodniczący 

Jolanta Szuleta         Komisji Rewizyjnej 

          Andrzej Kowalczyk 


